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Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 01.06.2023 (štvrtok), v 

čase od 16.30 h do 19.00 h. 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, predseda, Helena  Dadíková, podpredsedníčka,  

   Mgr. Július Gális, Ing. Natália Svítková 

Ospravedlnená: Ivica Čertíková 

Zapisovateľka:  Mgr. Michaela Bevelagua, MsÚ Prievidza  

 

Iní prítomní:  

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Vyjadrenie k žiadostiam 

3. Rôzne 

4. Záver  

 

K bodu 1: 

Predseda VVO 2, Ing. Ľuboš Jelačič, privítal prítomných a oboznámil ich s programom za-

sadnutia. 

 

K bodu 2: 

V rámci tohto bodu rokovania sa členovia VVO č. 2 zaoberali žiadosťami: 

 

1. Ing. Marta Pernišová, Lesná 335/9, 972 17  Kanianka 

Právna kancelária MsÚ, JUDr. Mária Kasalová, požiadala o stanovisko VVO 2 k žiadosti 

Ing. M. Pernišovej o mimosúdne urovnanie sporu s mestom Prievidza. Žiadosť bola odstú-

pená na prerokovanie do VVO č. 1 vzhľadom k tomu, že jej podstatná časť sa týka tohto 

výboru volebného obvodu. 

  

Právna kancelária žiada VVO č. 2  výlučne o stanovisko k možnému prevodu časti po-

zemku parcela registra CKN č. 370/65 vo výmere približne  100m2 na Ing. M.  Pernišovú 

tak, ako je vyznačené na snímke, ktorú Ing. M. Pernišová priložila k žiadosti, keďže tento 

spadá do obvodu VVO č. 2. Uvedenú časť pozemku žiada Ing. M. Pernišová ako kompen-

záciu za menšiu výmeru, ktorú by v prípade schválenia jej žiadosti nadobudla. K zvyšnej 

časti žiadosti sa vyjadrí VVO č. 1.  
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Členovia VVO 2 zaujali stanovisko:  

VVO 2 súhlasí s mimosúdnym urovnaním sporu medzi mestom Prievidza a Ing. Martou 

Pernišovou, Lesná 335/9, 972 17, Kanianka a s možným prevodom časti pozemku parcela 

registra CKN č. 370/65 vo výmere cca 100 m2. 

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:  4  Za: 4  Proti: 0   Zdržal sa:  0 

 

2. RM Colony, s. r. o., Tomášiková 3/A, 821 01 Bratislava, IČO:   

Právna kancelária MsÚ, Barbora Milová, požiadala o stanovisko VVO 2 k žiadosti spoloč-

nosti RM Colony,  s. r. o., o rozšírenie účelu nájmu NZ č. 28/20 zo dňa 29.12.2020.  

 

Rozšírenie účelu nájmu spočíva v doplnení  sezónneho sedenia (stoly a stoličky na dreve-

ných podestách) v  rozmeroch 2,1 m x 3,5 m v počte štyroch kusov. Účel v NZ č. 28/20 je 

vyrovnanie terénu, pričom vyrovnanú plochu doplnia zavlažovacím systémom a následne 

upravia vysiatím trávy a okrasnej zelene.  

 

Členovia VVO 2 zaujali stanovisko:  

VVO 2 sa vyjadrí k žiadosti o rozšírenie účelu nájmu NZ č. 28/20 pre RM Colony, s. r. o., 

Tomášiková 3/A, 821 01 Bratislava, až potom, keď bude  spresnená výška nájomného 

v zmysle mestom stanovených cien ( ako v prípade letných terás), vyšpecifikovaný účel 

využívania a zároveň bude k dispozícii aj súhlasné stanovisko architektky mesta. 

 

K bodu 3: 

 

Milan A: 

- prišiel vyjadriť nesúhlas s plánovaním vybudovania svetelnej križovatky pri Magure. 

Uznal, že týmto spôsobom  by sa eliminoval počet dopravných nehôd na križovatke Ul. 

M. R. Štefánika a Ul. B. Björnsona , ale ako najväčší problém vidí v spomalení  do-

pravy a tiež to, že vodiči motorových vozidiel  budú obchádzať upchaté hlavné ulice 

bočnými uličkami. Ing. Jelačič ho informoval, že o svetelnej križovatke sa uvažovalo 

ako o jednom z možných riešení. 

- Navrhuje riešiť situáciu pri Magure vyvýšením prechodov pre chodcov, čo považuje aj 

za lacnejšie a výhodnejšie riešenie, resp. doplniť dopravné značenie o značky STOP 

a inštaláciu spomaľovacích prahov. 

 

VVO č. 2 uznesením č. 2/23: 

žiada dopravnú komisiu o posúdenie a návrh riešenia dopravnej situácie pri hoteli Magura 

na Ul. M. R. Štefánika a to vyvýšením prechodov pre chodcov a stredového ostrovčeka 
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tzv. „pupáka“ ako psychologickej zábrany. Tento návrh žiada VVO 2  zhodnotiť dopravným 

inžinierom a v prípade súhlasného stanoviska žiada  o návrh ceny za projekt. Odpoveď 

žiada VVO 2 zaslať dopravnej komisii a zároveň aj VVO č. 2. 

 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní:  4  Za: 4  Proti: 0   Zdržal sa:  0 

 

- Milan A predniesol požiadavku týkajúcu sa parkovania počas konania Baníckeho jar-

moku  v dotknutých častiach mesta. Obyvatelia tejto lokality sú nútení parkovať čas-

ťami svojich vozidiel aj na trávnatých plochách. Nakoľko je parkovanie na verejnej ze-

leni  zakázané, žiada o povolenie takéhoto spôsobu len na nevyhnutný čas počas ko-

nania Baníckeho jarmoku   výhradne pre obyvateľov, ktorí v dotknutej oblasti bývajú.  

Ing. N. Svítková vidí možnosť v informovaní obyvateľov o distribúcii kartičiek, ktoré by 

mesto vydalo obyvateľom, ktorí o to požiadajú. Tento návrh bude aj predmetom roko-

vania dopravnej komisie. 

 

Igor M: 

- žiada o prekreslenie čiar zákazu parkovania na križovatke ulíc A. H. Gavloviča - Tichá 

v mieste, kde sa nachádza prevádzka „Pedikúra“, predtým Veterinárna ambulancia. Je 

potrebné upraviť  zakreslenie, pretože  v uvedenej križovatke parkujú autá takým spô-

sobom, že sa okolo nich dá autom prechádzať len cez obrubníky a   je znemožnený 

prejazd sanitky alebo hasičského vozidla. Zároveň žiada, aby boli vyznačené čiary – 

vodorovné dopravné značenie - na miestach, kde autá nemajú parkovať. 

 

Ing. Natália Svítková: 

- predniesla požiadavku na  zriadenie mestského detského ihriska – pieskoviska vo 

vnútrobloku ulíc D. Kubíka, S. Chalupku a F. Madvu na pozemku mesta Prievidza. Na 

uvedenej ploche sa nachádzajú len dve lavičky, inak je nevyužitá;  

- predniesla požiadavku na obnovenie parkovacích čiar na Ul. M. Murgaša a Ul. A. Sto-

dolu – vodorovné dopravné značenie; 

- navrhla členom VVO 2 organizovanie  podujatia pri príležitosti Medzinárodného dňa ro-

dičov (23.09.2023) pre obyvateľov sídliska Píly. Potrebné finančné prostriedky na orga-

nizáciu by boli vyčlenené z operatívy VVO č.2. Na konkrétnej sume sa výbor dohodne. 

 

Helena Dadíková: 

- informovala členov VVO č. 2 o likvidácii stavieb – trafostaníc na Ul. Š. Králika, ktoré 

rieši právna kancelária mesta. Odhadovaný čas na definitívne   vyriešenie vrátane od-

stránenia oboch stavieb je približne 1 rok. T. č. sa rieši  majetko-právna podstata objek-

tov a po jej doriešení a zápise majetku na LV mesta bude môcť byť požiadané o búra-

cie povolenie. 
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- Informovala členov VVO č. 2 o príprave nového spôsobu rozmiestňovania veľkoobje-

mových kontajnerov na území mesta Prievidza, o ktorom informoval I.ZPM M. Dobiáš 

na spoločnej porade v predsedami VVO, kde sa zúčastnila v zastúpení predsedu 

VVO2. Na uvedenej porade opätovne požiadala o riešenie krízovej dopravnej situácie 

na Ul. Š. Králika. kde už niekoľko rokov  žiada o jej zjednosmernenie. 

 

K bodu 4: 

 

Ing. Ľuboš Jelačič, predseda VVO 2, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru  

ukončil. 

 

 

Prievidza  01.06.2023 

Zapísala: Mgr. Michaela Bevelagua, zapisovateľka VVO 2 

 

 

 

         Ing. Ľuboš Jelačič 

         predseda VVO 2 
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Uznesenia VVO 2 

 

Zoznam uznesení zo dňa  01.06.2023, od 16,30 do 19,00 hod. 

 

číslo: 02/23 

VVO č. 2 žiada: 

dopravnú komisiu o posúdenie a návrh riešenia dopravnej situácie pri Magure a to vyvýše-

ním prechodov pre chodcov a stredového ostrovčeka tzv. „pupáka“ ako psychologickej zá-

brany. Tento návrh prosíme zhodnotiť dopravným inžinierom a v prípade súhlasného sta-

noviska žiadame o nacenenie projektu. Odpoveď žiadame zaslať dopravnej komisii a záro-

veň aj VVO č. 2. 

 


